
Téma diplomové práce „Trh ve zdravotnictví –  

podnikatelské aspekty nakládání s odpady“ jsem si vybral na  

základě svého zájmu o ekonomiku ve zdravotnictví. Odpady ve  

zdravotnictví tvoří velký problém. Rád bych se v této diplomové  

práci zaměril na možnosti likvidace infekčních odpadů novými  

technologiemi. Množství vyprodukovaného odpadu stále roste a  

do budoucna bude jistě velice důležité hledat efektivnější a  

ekologičtější využití těchto odpadů a bude také nutnost brát stále  

větší ohledy na životní prostředí.   


